

Dynamics of organic matter concentration in the Neva estuary bottom sediments during 1975-1989

Kopina, G.I. Theses of the reports of the VIII Symposium Concerning the Problems of Waterbodies Water Quality, Tallinn, Oct. 23-25, 1990 1990 / p. 37-39

Regional environmental GIS "The Neva Bay" : databases of conventional and remote-sensed data

Usanov, Boris P.; Mikhailenko, Rosa R.; Victorov, Serge V.; Sukhacheva, Leontine L. GIS-Baltic Sea States '93 : exhibition, conference, Tallinn, Estonia, 29 November - 1 December 1993 : abstract book, catalogue 1993 / p. 38

The experience of ecological condition regulation in the Neva Bay and the eastern part of Gulf of Finland by manoeuvring flood defending complex water-gates

Usanov, Boris P.; Tsvetkova, Ludmila I.; Mikhailenko, Rosa R.; Pitulko, Victor M. Environmental Protection Strategy Standardization and Control of Pollution Load on the Marine Environment : 1st International Conference, 20-24 September 1993, Tallinn, Estonia 1994 / p. 111-117: ill

The experience of management of ecological condition of the Neva Bay and the eastern part of the Gulf of Finland by manoeuvring flood defending complex water-gates

Usanov, Boris P.; Tsvetkova, Ludmila I.; Michailenko, Rosa R.; Pitulko, Victor M. Environmental Protection Strategy Standardization and Control of Pollution Load on the Marine Environment : 1st International Conference, 20-24 September 1993, Tallinn, Estonia : abstracts 1993 / p. 27

Антропогенное эвтрофирование Невской губы и восточной части Финского залива

Цветкова Л.И.; Копина Г.И.; Пономарева В.Н. VIII симпозиум по проблемам качества воды водоемов : тезисы докладов, Таллинн, 23-25 октября 1990 г 1990 / с. 98-102: ил

Динамика содержания органических веществ в донных отложениях Невской губы в период 1975-1989 годов

Копина Г.И. VIII симпозиум по проблемам качества воды водоемов : тезисы докладов, Таллинн, 23-25 октября 1990 г 1990 / с. 43-45: ил

Обоснование и разработка экологических норм биогенных веществ для Невской губы : автореферат ... кандидата технических наук (05.23.04)

Neverova, Jelena 1988 http://www.ester.ee/record=b2340678*est